
KS BESNICA

Še zadnji prispevki o lanskem
letu iz naše KS. O tetn, kaj se je
pomembnega dogajalo v naši
KS, sem vas skušala sproti ob-
veščati, zato ta prispevek ne bo
pregled celotnega dela, kot je
v navadi, da ob koncu leta vsi
nekaj obračunavamo in pregle-
dujemo. Vendar čisto brez tega
ne gre.

Predvsem se je treba zahvaliti
predsedniku KK SZDL tov.
Tomu Žoniarju ter celotni KK
SZDL za aktivno ddovanje, od-
krivanje številnih prnblemov in
nerešenih vprašanj. Člani KK
SZDL so se pri svojem delu sre-
čevali z mnogimi razočaranji, saj
so njihove pobude velikokrat na-
letele na gluha ušesa občinskih
organov in organizacij. Upajmo,
da bodo kljub temu nadaljcvali
svoje dclo tudi v naslednjem ktu.

Za uspehc in pridobiive, dose-
žene v letu 1988 v naši KS, pa je
skupaj s KK SZDL največ pri-
speval predsednik Komunalne
skupnosii v KS lov. Marjan Jug.
Za številne izrcčene besede in
proste ure, ki so bile poircbne pri
njegovem dosedanjem delu, se
mu zahvaljujem, vcrjctno
v imenu vseh krajanov, ki se zave-
dajo pomembnosti novih pridobi-
tev.

V mesecu decembru je bila
I v ospredju kultura, če upošte-

vamo, da je aktivnost KK SZDL
nekoliko popustila. Člani KUD
Prežganje so začeli z vajami za
igro - komedijo v treh dejanjih.
Pripravili so ludi igrico za pred-
šolske otroke skupaj z dcdkom

Mrazom. Nastopili so po KS
lako, da tudi naši oiroci niso bili
prikrajšani. Tudi člani KUD
France Prešeren iz Javora pridno
vadijo in sc bodo kmalu predsia-
vili z igro.

»Znanje je luč, ki osvetljuje
lemo nevednosti« - misel s kaiero
so sc na Jančah spomnili 100-lei-
nice pouka. Več o lem smo pisali
v prispevku, novolctne šievilke
Naše skupnosti.

Na prirediivi ob stolemici pa so
obiskovalci pogrcšali udekžbo
predstavnikov osnovnc šole To-
neia Trtnika-Tomaža Sostn).

Koi kaže, si žclijo večjc pove-
zave z matično šolo, potem pa sc
zgodi, da ni nobcncga iz osnovnc
šole niii na taki prircditvi, kot jc
stolemica pouka. Tudi kadar grc
za problemc glede uporabc šol-
skih prostorov, odgovorni \' os-
novni šoli poslušajo eno m drugo
stran, čeprav bi si vsi želeli, da sc
problem razreši na mestu samcm,
torej v podružničnih osnovnih šo-
lah. Vse šole v KS opravljajo
svoje naloge, ker pa so njihovi
prostori neizkoriščeni, bi sc lahko
v njih odvijale širšc dejavnosii
tudi s pomočjo matične šolc. Uči-
telji v podružničnih šolah upajo,
da bodo v letošnjcm letu kakšno
njihovo prircditev obiskali tudi
predsiavniki osnovne šolc Toneia
Trtnika-Tomaža Sosiro.

Pa še SREČNO NOVO
LETO 1989 vsem krajanom KS
Besnica, ostalim bralcem Naše
skupnosti, uredništvu Naše
skupnosti in vsem ljudem!
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